
 
 

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 19. dubna 2011 

 
 
Přítomni:   prof.  Labík,  prof.  Urbanová,  doc.  Chuchvalec,  prof.  Urban,  doc.  Grosová, 

doc. Hofmann,  prof.  Procházka,  doc.  Turzík,  prof.  Schreiber,  Ing. Fišer,  doc. 
Jahoda, prof. Matějka, Ing. Klaudisová 

 
 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR 

 Z účelových prostředků MŠMT pravděpodobně proběhne rekonstrukce laboratoří AL 
04, 05. 

 Uvolnění prostor v budově B pro účel Ústavu fyziky – není konkrétní termín 

 Navrhnout kandidáty na Votočkovu medaili – kolegium navrhlo prof. Volku případně 
také doc. Karla Kadlece 

 Pro příští rok budou nové výpočty normativu MŠMT 

 Byla řešena problematika knihovny VŠCHT jako jedna z variant je přestěhování knih a 
časopisů do NTK 

 Proběhla diskuse o zapojení VŠCHT a FCHI do Center excelence a kompetence 

 Chemický  jarmark – 23. 9. 2011, redukce stánků,  finanční spoluúčast školy, ač škola 
dává k dispozici místo i parkoviště – bude jednání se zástupci České Hlavy 

 Začne série přednášek pro členy klubu ALUMNI VŠCHT 
 

KD 

 Kontrola stanovených termínů z předešlého kolegia  

 Diskutován návrh habilitační komise pro habilitaci RNDr. Svozila 

 Přednáška  pro  klub ALUMNI:  navrženi  doc.  Štěpánek,  prof.  Král,  prof.  Kolafa,  doc. 
Slavíček 

 Proběhla  diskuze  k rozdělení  mzdových  prostředků  na  ústavy  pro  rok  2011.  Pro 
letošní  rok  se  budou mzdové  prostředky  dělit  ze  2/3  podle  potřeb  ústavů  a  z  1/3 
podle výkonů ústavů. V příštím roce se  tento koeficienty prohodí a od dalšího roku 
bude plně využito pouze výkonové kriterium. Při  rozdělování prostředků v  letošním 
roce musí vzít vedoucí ústavů v úvahu příspěvek pracovníků k výzkumným záměrům a 
spolupracovat přitom s prof. Kubíčkem a prof. Volkou.  

 Děkan připravuje na 27. 5. a  3 . 6. 2011 – pracovní semináře v konferenčním centru 
Sázava  na  kolejích  Jižního  města,  program  –  zavedení  systému  hodnocení 
akademických  pracovníků.  Začátek  8  hodin,  účast  vedoucí  ústavu,  zástupce  akad. 
senátu, děkan, proděkani a tajemník. 

 
2/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 
 

 Doktorské  studium.  Doktorandi,  kteří  absolvovali  magisterské  studium  mimo  ČR, 
musejí mít  před  přijetím  do  DSP  ověřeno  ukončení  tohoto  studia  (podle  pravidel 



v závislosti  na  tom,  kde  Mgr.  Vzdělání  získali).  Děkanát  se  bude  na  doktorandy 
obracet  s případnými  žádostmi o doplnění  chybějících dokladů. Prosba  k vedoucím, 
aby toto podpořili. 

 Přijímací řízení pro DSP. Ke 31.3.2011 bylo podáno 24 přihlášek k DS od 2011‐2012. 
Výrazný pokles proti předchozím letům. 

 Podávané  projekty  GAČR.  V GAP  jsou  k dnešnímu  dni  následující  počty  přihlášek: 
402‐9,403‐3,409‐5,413‐3,444‐1, celkem 21. 

 Habilitační komise. Proděkanka dala k diskusi následující návrh komise pro habilitaci 
dr. Svozila: Předseda prof. J. Leitner  (FCHT), členové prof. L. Skála  (MFF UK),  Ing. V. 
Špirko ( ÚOCHB), prof. M.  Urbanová 

 Nehabilitovaní  školitelé.  Po  příjímacím  řízení  do  DSP  připravit  podklady  (v 
domluvené  skladbě)  k schválení  na  VR  dne  20.5.2011.  Proděkanka  poskytne  na 
požádání vzor. Termín: 10.5.2011 

 Informace z odd. VaV.  
a) Seminář „Management projektů 7. RP“, 9. ‐ 10. května 2011 v Praze, 
http://www.fp7.cz/vice-o-financovani-7rp/detail-akce/eventid-5921/.  
a) Stipendium pro postgraduální studia 18‐24 měsíců a vysokoškolská studia 
v Japonsku, http://www.zahranici-stipendium.cz/scripts/detail.asp?id=216.  
c) workshop zaměřený na problematiku průmyslového výzkumu na půdě univerzity, v úterý 
26.4. a ve středu 27.4.201, http://www.inovacentrum.cvut.cz/via/cz/registrace/2 
 

 
3/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda 

 Informoval o ukončení prvního kola přihlášek do bakalářských  studijních programů. 
Kolegium  děkana  se  shodlo  na  konečných  průměrech  pro  přijímání  uchazečů  do 
programů: CHEMIE do 1,75 (včetně), ostatní programy do 3,00 (včetně). Uchazečům 
programu CHEMIE, kteří mají průměr mezi 1,75 a 3,00 bude nabídnuta možnost volby 
jiného studijního programu. 

 Informoval o  stavu přihlášek projektů FRVŠ pro  rok 2012 podávaných na FCHI: dva 
projekty  kategorie  A  (třetí  projekt  je  podáván  v rámci  VŠCHT),  devět  projektů 
kategorie F a dva doktorské projekty kategorie G. 

 Informoval o připravované 4. výzvě Operační program Praha – Adaptabilita  (OPPA), 
více  na  stránce  http://www.prahafondy.eu/cz/oppa/vyzvy/482_informace‐o‐
pripravovane‐4.‐vyzve.html 

 
4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan prof. Matějka:  

 

 Obnovuje se činnost klubu Alumni, kromě plánovaných přednášek je třeba podchytit 

aktuální absolventy/končící studenty. 

 Proběhnul pohovor se studenty, kteří mají zájem o výměny ERASMUS 2011/12. 

 

5/ Různé 
 Prof.  Urban  –  ujasnění  toho,  kdo  je  akademický  pracovník  –  jednoznačně  je  to 

kategorie A a V 

http://www.fp7.cz/vice-o-financovani-7rp/detail-akce/eventid-5921/
http://www.zahranici-stipendium.cz/scripts/detail.asp?id=216
http://www.inovacentrum.cvut.cz/via/cz/registrace/2
http://www.prahafondy.eu/cz/oppa/vyzvy/482_informace-o-pripravovane-4.-vyzve.html
http://www.prahafondy.eu/cz/oppa/vyzvy/482_informace-o-pripravovane-4.-vyzve.html


 Prof.  Schreiber – dotaz  zda  lze nakoupit  investice  z projektu  FRVŠ přesahující  limit 
1,75 mil. Kč. Podle vyjádření děkana lze sloučit prostředky FRVŠ s prostředky ústavu a 
využit případně také půjčku z fakulty. 

 Zástupce AS FCHI – prezentoval nesouhlas s elektronickou formou výplatních pásek. 
Kolegium  děkana  je  názoru,  že  se  jedná  o moderní  a  levnější  formu  oznámení  o 
výplatě mzdy. Bude o tom informovat AS na příštím zasedání. 

 
 
 
 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 10. května 2011. 
 
 
                prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
                        děkan 


